



Mark Sutcliffe
Mayor | Maire

**Office of the Mayor
City of Ottawa**

110 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1P 1J1
Tel.: 613-580-2496
Fax: 613-580-2509
Email: Mark.Sutcliffe@ottawa.ca

**Bureau du maire
Ville d'Ottawa**

110, avenue Laurier Ouest
Ottawa (Ontario) K1P 1J1
Tél. : 613-580-2496
Télé. : 613-580-2509
Courriel : Mark.Sutcliffe@ottawa.ca

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those participating in **14th annual Water Canada Summit**, presented in partnership with the **Canadian Water and Wastewater Association (CWWA)**, and taking at the Delta Hotels Ottawa City Centre, on unceded Algonquin territory, from June 7th to 9th 2023.

The environmental protection of the Ottawa River is vital to our City's sustainability and quality of life. Municipal investment in the Ottawa River Action Plan, in partnership with other government stakeholders, allowed for the successful construction of the Ottawa River Combined Sewage Storage Tunnel to safeguard this important natural resource for present and future generations.

This Summit provides a valuable forum for Canadian water sector professionals and industry stakeholders to convene and benefit from networking opportunities, in addition to gaining greater insights into drinking water, stormwater and wastewater innovations, technology and projects through expert panels, technical sessions and workshops.

As Head of Council, I want to acknowledge Water Canada, the CWWA, keynote speakers, panellists, facilitators, and sponsors for dedicating efforts, expertise, services and resources to the successful organization of this educational meeting.

Allow me to offer my best wishes to everyone in attendance for a productive and rewarding gathering, as well as for a most enjoyable stay in Ottawa.

Sincerely,

J'ai le grand plaisir, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, de souhaiter la bienvenue à tous les participants au **14^e Sommet canadien de l'eau annuel**, présenté en partenariat avec l'**Association canadienne des eaux potables et usées (ACEPU)**, qui aura lieu à l'hôtel Delta Ottawa City Centre, sur un territoire algonquin non cédé, du 7 au 9 juin 2023.

La protection environnementale de la rivière des Outaouais est essentielle à la viabilité de notre ville et à la qualité de la vie dans celle-ci. Les investissements municipaux réalisés dans le Plan d'action de la rivière des Outaouais, en partenariat avec d'autres intervenants gouvernementaux, ont rendu possible la construction du tunnel de stockage des égouts unitaires de la rivière des Outaouais pour protéger cette ressource naturelle d'importance pour les générations d'aujourd'hui et de demain.

Ce sommet offrira aux professionnels du secteur de l'eau et aux intervenants de l'industrie canadiens un cadre précieux où ils pourront se réunir et profiter d'occasions de réseautage, en plus d'enrichir leurs connaissances en matière d'innovations, de technologies et de projets relatifs à l'eau potable, aux eaux pluviales et aux eaux usées, au moyen de groupes d'experts, de séances techniques et d'ateliers.

En tant que chef du Conseil, je tiens à remercier Water Canada, l'ACEPU, les conférenciers, les panélistes, les animateurs et les commanditaires de consacrer leurs efforts, leur expertise, leurs services et leurs ressources à la réussite de cette rencontre éducative.

Permettez-moi de souhaiter à tous les participants une rencontre productive et enrichissante ainsi qu'un séjour des plus agréables à Ottawa.

Cordialement,

Mark Sutcliffe, Mayor/Maire